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Amazing Agape Christian Church 基督榮耀之家
2022.02.20 Sunday Sermon主日講道講章                                                                                                                                                                     Pastor Madeleine Lee朱玉霞牧師


背誦經文Scripture Verses to Memorize
羅馬書Romans 3:23
[bookmark: 3:23]23 因為世人都犯了罪，虧缺了　神的榮耀
23 for all have sinned and fall short of the glory of God

主題經文Scripture Reading
[bookmark: 1:3]出埃及記Exodus 33:18,19
[bookmark: _Hlk83994586][bookmark: 33:18][bookmark: 33:19]18 摩西說：「求你顯出你的榮耀給我看。」 19 耶和華說我要顯我一切的恩慈，在你面前經過，宣告我的名。我要恩待誰就恩待誰；要憐憫誰就憐憫誰」
18 And he said, “Please, show me Your glory.” 19 Then He said “I will make all My goodness pass before you, and I will proclaim the name of the LORD before you. I will be gracious to whom I will be gracious, and I will have compassion on whom I will have compassion.















過猶不及 矢不中的

前言:
羅馬書Romans 3:23
23 因為世人都犯了罪，虧缺了　神的榮耀
23 for all have sinned and fall short of the glory of God

羅馬書Romans 3:10
[bookmark: 3:10]10 就如經上所記：沒有義人，連一個也沒有。
10 As it is written: “There is none righteous, no, not one


罪: 希臘文 Hamartia (原文意思: 矢不中的)


榮耀: 希伯來文 Kabod, 希臘文Doxa


民數記Numbers 14:21
[bookmark: 14:21]21 然我指著我的永生起誓，遍地要被我的榮耀充滿。
21 but truly, as I live, all the earth shall be filled with the glory of the LORD

詩篇Psalms 72:19
[bookmark: 72:19]19 他榮耀的名也當稱頌，直到永遠。願他的榮耀充滿全地！阿們！阿們！
19 And blessed be His glorious name forever! And let the whole earth be filled with His glory. Amen and Amen.

哈巴谷書Habakkuk 2:14
[bookmark: 2:14]14 認識耶和華榮耀的知識要充滿遍地，好像水充滿洋海一般。
14 For the earth will be filled With the knowledge of the glory of the LORD, As the waters cover the sea.

撒母耳記上1Samuel 4:21
[bookmark: 4:21]21 她給孩子起名叫以迦博，說：榮耀離開以色列了！這是因　神的約櫃被擄去，又因她公公和丈夫都死了。
21 Then she named the child Ichabod,[i] saying, “The glory has departed from Israel!” because the ark of God had been captured and because of her father-in-law and her husband.


一、渴慕  神榮耀
出埃及記 Exodus 33:18,19 
18 摩西說：「求你顯出你的榮耀給我看。」 19 耶和華說：「我要顯我一切的恩慈，在你面前經過，宣告我的名。我要恩待誰就恩待誰；要憐憫誰就憐憫誰」
18 And he said, “Please, show me Your glory.” 19 Then He said, “I will make all My goodness pass before you, and I will proclaim the name of the LORD before you. I will be gracious to whom I will be gracious, and I will have compassion on whom I will have compassion.

約翰福音John 11:40
[bookmark: 11:40]40 耶穌說：「我不是對你說過，你若信，就必看見　神的榮耀嗎？」
40 Jesus said to her, “Did I not say to you that if you would believe you would see the glory of God?

約翰福音 John 16:14
[bookmark: 16:14]14 他要榮耀我，因為他要將受於我的告訴你們。
 14 He will glorify Me, for He will take of what is Mine and declare it to you.

希伯來書Hebrews 1:3a
3a 他是　神榮耀所發的光輝，是　神本體的真像
3a  who being the brightness of His glory and the express image of His person
二、  叫祂得榮耀
以賽亞書Isaiah 61:3
[bookmark: 61:3]3 賜華冠與錫安悲哀的人，代替灰塵；喜樂油代替悲哀；讚美衣代替憂傷之靈；使他們稱為「公義樹」，是耶和華所栽的，叫他得榮耀。
3 To [b]console those who mourn in Zion, To give them beauty for ashes, The oil of joy for mourning, The garment of praise for the spirit of heaviness; That they may be called trees of righteousness, The planting of the LORD, that He may be glorified.

以賽亞書Isaiah 43:7
[bookmark: 43:7]7 就是凡稱為我名下的人，是我為自己的榮耀創造的，是我所做成，所造作的。 
7 Everyone who is called by My name, Whom I have created for My glory; I have formed him, yes, I have made him.

哥林多前書1Corinthians 6:20
[bookmark: 6:20]20 因為你們是重價買來的。所以，要在你們的身子上榮耀　神。
20 For you were bought at a price; therefore glorify God in your body [g]and in your spirit, which are God’s.

哥林多前書1Corinthians 10:31
[bookmark: 10:31]31 所以，你們或吃或喝，無論做甚麼，都要為榮耀　神而行。
31 Therefore, whether you eat or drink, or whatever you do, do all to the glory of God.

詩篇Psalms 50:23a
[bookmark: 50:23]23a 凡以感謝獻上為祭的便是榮耀我
23a  Whoever offers praise glorifies Me




約翰福音John 15:8
[bookmark: 15:8]8 你們多結果子，我父就因此得榮耀，你們也就是我的門徒了
8 By this My Father is glorified, that you bear much fruit; so you will be My disciples.

馬太福音Matthew 5:16
[bookmark: 5:16]16 你們的光也當這樣照在人前，叫他們看見你們的好行為，便將榮耀歸給你們在天上的父。
16 Let your light so shine before men, that they may see your good works and glorify your Father in heaven.

腓立比書Philippians 1:20b
20b 只要凡事放膽，無論是生是死，總叫基督在我身上照常顯大。 
20b  but with all boldness, as always, so now also Christ will be magnified in my body, whether by life or by death. 


結論:
詩篇Psalms 115:1
耶和華啊，榮耀不要歸與我們，不要歸與我們；要因你的慈愛和誠實歸在你的名下！
Not unto us, O LORD, not unto us, But to Your name give glory, Because of Your mercy, Because of Your truth.


羅馬書Romans 11:36
[bookmark: 11:36]36 因為萬有都是本於他，倚靠他，歸於他。願榮耀歸給他，直到永遠。阿們！
36 For of Him and through Him and to Him are all things, to whom be glory forever. Amen.
